
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 8. zasedání zastupitelstva obce Škvořetice konaného 
dne 27.06.2019 

 
 

Přítomni: Chlanda Jaroslav, Josef  Hora, Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová, Josef 

Ředina, Petr Šavrda, Anton Murárik, Jiří Hrouda 

 

Omluveni: František Kraml 

 

Přítomní občané: p. Habada, Luboš Vlášek 

                                                                       

Přítomno : 8 členů ( z celkového počtu 9 členů ZO), zasedání je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 19.01 hodin starostou  obce 

Jaroslavem Chlandou.  Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák.č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). 

Informace o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle 

§ 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

5. Zpráva o hospodaření v obecních lesích 

6. Seznámení s rozpočtovým opatřením 5/2019 

7. Žádost o pronájem Juveny 

8. Projednání uvolnění zastupitele starosty do funkce 

9. Diskuse 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Kačka Schaffarzová, Petr Šavrda 

Zapisovatel zápisu: V. Rosina - ZO souhlasí 

 

ad 1/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem. 

 

Hlasování: Pro: 8, proti:0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 39/2019 bylo schváleno 

 



Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Ad3/ Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva. 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  

 

ad 4/ Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

 

Stavba v současnosti podle stanoveného plánu bez větších technických komplikací.  

 

ad 5/ Zpráva o hospodaření v obecních lesích 

 

Jiří Hrouda obeznámil ZO o současné situaci v obecních lesích. Situace se bohužel i nadále 

zhoršuje stran napadení kůrovcem. Harvestor vytěžil dalších 150 kubických metrů. I po tomto 

vytěžení se bohužel kůrovec dále posunuje a dále se plánuje vytěžit dalších 200 kubických 

metrů. Odbyt dřeva začíná být problém, jelikož o něj přestává být zájem. 

 

V návaznosti výše uvedené situace část dřeva obec zakonzervuje na případné budoucí stavby 

a opravy obecního majetku.  

 

ad 6/ Seznámení s rozpočtovým opatřením 5/2019 

 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 5/2019. 

 

ad 7/ Žádost o pronájem Juveny 

 

Návrh obce: Nájemní smlouva na dobu určitou v trvání 12 měsíců za cenu 3 500 Kč měsíčně. 

Podmínkou podepsání nájemní smlouvy je předem složená kauce ve výši 3 měsíčních plateb.  

 

Ad 8/ Projednání uvolnění zastupitele starosty do funkce 

 

Starosta požádal ZO o hlasování o uvolnění starosty ze zaměstnání do 100% výkonu funkce 

starosty ke dni 1.7.2019. 

 

Hlasování: Pro: 8, proti:0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 40//2019 bylo schváleno 

 

Na základě usnesení č. 40 místostarosta Vojtěch Rosina předal rezignaci na funkci 

místostarosty do rukou starosty a to ke dni 30.6.2019. Ten ji vzal na vědomí.  

 

Finanční ohodnocení zastupitele Vojtěcha Rosiny se tímto stanoví na 1 060 Kč s platností od 

1.7.2019.  

Finanční ohodnocení místostarosty Františka Kramla se taktéž v závislosti usensení č. 40 

snížuje na úroveň 1 060 Kč s platností od 1.7. 2019 

 

Hlasování: Pro: 8, proti:0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 41//2019 bylo schváleno 

 

 

Starosta J. Chlanda obeznámil ZO o dohodě se stávajícím zaměstnavatelem o poskytnutí 

příležitostné pracovní výpomoci (2 až 3 dny měsíčně) 



 

ad 9/ Diskuze 

 

 

 

Zapsal:   Vojtěch Rosina 

Ověřil:  Kačka Schaffarzová, Petr Šavrda 

Starosta:  Chlanda Jaroslav 


